

الدخول في مرحلة الروضات

٢٠٢١/٢٠٢٠



ترحب إدارة الثانويّة بتلامذتها الأعزّاء في مرحلة الروضات، مع اتّخاذ التّدابير الوقائيّة كافة، وذلك بحسب البرنامج التالي:

الروضة الثالثة	٢٠٢٠/١٠/٢٧	الثلاثاء
الروضة الثّانية	٢٠٢٠/١٠/٣٠	الجمعة
الروضة الأولى	٢٠٢٠/١١/٠٣	الثلاثاء

- الدّوام المدرسيّ: لن تُقسم الصّفوف إلى مجموعتين. حضور جميع التّلامذة يوميًا من الإثنين إلى الجمعة، من الساعة ٧,٥٥ صباحًا حتّى ١٢,٣٠ بعد الظّهر.
- سيتوقّف التّعلّم عن بعد في هذه المرحلة.
- أوتوكارات المدرسة تؤمّن التّلامذة ذهابًا وإيابًا ابتداءً من صباح الثلاثاء ٢٧/١٠/٢٠٢٠.
- يجب تأمين الكتب والاحتياجات المدرسيّة المطلوبة كاملة لكل تلميذ وتلميذة قبل بدء الدروس.

الإدارة

٢٣ تشرين الأوّل ٢٠٢٠



Preschool Entrance

2020/2021

The school administration welcomes back its preschool students, with all the necessary precautions, according to the following schedule:

Tuesday	27/10/2020	KG3
Friday	30/10/2020	KG2
Tuesday	03/11/2020	KG1

- The classes will not be divided into groups. All students will attend regularly from Monday till Friday (7:55 a.m. till 12:30 p.m.).
- No more online classes for Preschool.
- Bus transportation is provided to and from school starting the morning of Tuesday 27/10/2020.
- All students should be equipped with the required books and School Supplies before classes begin.

Administration
October 23, 2020